專家級用者 Expert User 英語能力極高,用語恰當、準確而流暢,能完全掌握英語。

Has fully operational command of the language appropriate, accurate and fluent with complete understanding.

優秀級用者 Very Good User

英語能力極高,只會偶然出錯或使用不當,在陌生環境中 偶有誤解情況出現。能應付複雜和詳細的辯論。

Has fully operational command of the language with only occasional inaccuracies.

來源:StudyUk
IELTS minimum
Requirements for:
IELTS 成績基本要求:

### 良好級用者 Good User

雖然具備良好英與條件,旦在某些環境中易會出現不宜或 誤解的情況。隊於複雜的英語大致尚能運用自如,並能理 解詳細的論說。

Has operational command of the language, with occasional inaccuracies and misunderstandings in some situations.

Local and overseas postgraduate courses, local government department and employer 本地及海外碩士及研究課程,本地政府部門及雇主

# 普通級用者 Competent User

通曉英語,雖然會經常出錯,但在不同環境中均能明瞭大意。應可在自己崗位內以英語作基本溝通。
Has generally effective command despite some inaccuracies and misunderstandings.

Local and overseas undergraduate courses 6.0 本地及海外學士學位課程

# 中等程度級用者 Modest User

通曉部分英語,雖然會經常出錯,但在不同環境中均能明瞭大意。應可在自己崗位內以英語作基本溝通。
Has partial command of the language, coping with overall meaning in most situations, though is likely to make many mistakes.

英國大學銜接課程例:國際基礎課程

#### 有限度用者 Limited User

具備在熟悉環境中使用基本英語能力。在理解和表達方面經常遇到困難,不懂運用複雜的英語。

Basic competence is limited to familiar situations. Has frequent problems in understanding and expression.

## 極有限度用者 Extremely Limited User

只能在非常熟悉的環境中傳達級理解大致意思,溝通會經常中斷。
Conveys and understands only general meaning in very familiar situations. Has frequent problems in understanding and expression.

#### 間歇用者 Intermittent User

未能真正利用英語作溝通,只能在熟悉的環境中以個別詞彙或短句,表達基本資訊或解決即時需要。在了解口語及書面應與方面有重大困難。
Basic communication using isolated words or short formulae in familiar situations.

#### 非英語用者 Non User

除少數單字外,基本上不懂英語。

Essentially has no ability to use the language beyond possibly a few isolated words.